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Billy Nungesser says today will mark a pivotal turning point for the first time since the April 20th explosion. Crews may be able to capture more oil than what's actually escaping. Alright, Wall Street reform is now just one signature away from being law. The Senate passed the massive 2300-page bill by a vote of 60-39. And President Obama is expected to approve it next week.

New financial regulations may seem removed from your everyday life, but this could mean some big changes in the way you spend money. Take a look.

First off, cash will be key when you go shopping. Stores will be allowed to require minimum purchases when you use plastic, and that means putting that 2-dollar cup of coffee on your credit card may be a thing of the past. You can also expect to see some stores actually offering discounts for paying up front instead of using credit. The rules also clamped down on so-called swipe fees. The fee banks charge stores when customers use debit cards. Fewer fees mean less revenue for banks and that could translate to fewer perks. And free checking, cash-back rewards, a lot of those offers, they just might disappear. Next step, your loans. Banks will really be making sure that you can afford it especially when it comes to mortgages. You'll also have annual access to your credit score, that all-important number, not just your credit report. And how about those taxpayer bailouts? President Obama says the overhaul will make them a thing of the past. He says the bill gives Uncle Sam tools to crack down on companies that put the economy in danger, but Republicans dispute that and say this is big government at work.

All right, checking news across the country now. A list of alleged illegal immigrants is under investigation in Utah. More than 1,300 people are on the list, along with private information about them, like social security numbers and pregnancy due dates. A letter signed by “concerned citizens” came with it and said people on the list should be deported ASAP. It was sent to media and government offices across the state. Leaders in Salt Lake City's Latino community say the list has stirred up fear.

If I were governor right now, I would ask for an independent investigation of the list. I would go after whoever is putting out this kind of list through the law. And I would condemn the list, which wasn't done by our current governor.

Our community is very concerned, very worried about it. I would say, there, they have been terrorized, many of them. And people are just afraid about what's happening.

Employees acknowledge that they don't have permission, are not permitted to access case records, unless they have a business reason to be there. You just can't peruse the database and look at people's records.

The governor's office is trying to figure out how someone got a hold of that information. Investigators are zeroing in on the Utah Department of Workforce Services.

Billy Nungesser表示，今天将意味着自4月20日油井爆炸以来的的首次转折点。员工收集的石油将超过泄漏的石油。好的，华尔街改革现在只需一个签名就将成为法律。参议院以60:39的投票通过了这份长达2300页的法案。预期下周奥巴马总统将签署该法案。

新的金融调控政策看上去似乎距离日常生活比较遥远，但是这实际上意味着你的消费方式的重大改变。让我们来看一下。

首先，你去购物的时候现金非常关键。现在，商场将要求使用信用卡的最低消费额。这意味着使用信用卡来购买两元一杯的咖啡的时代已经成为过去。你还会看到，商场会为提前支付提供折扣，而不是为使用信用卡打折。新的规则还取缔了所谓的手续费，也就是当顾客使用提款卡时银行向商场收取的费用。费用减少意味着银行的收入减少，也就意味着消费的减少。免费支票，信用卡奖励，许多类似的项目可能会消失。下一步就是你的贷款。银行会真正确保你有能力偿还，尤其是抵押贷款。你每年可以查看自己的信用卡积分，这是非常重要的数字，而不仅仅是你的信用报告。那么，纳税人救助呢？奥巴马总统表示，华尔街改革将使纳税人拯救金融机构成为过去。他表示，这次改革将使得美国政府可以关闭使美国经济陷入危险的公司。但是共和党人对此持有争议，这是政府的一厢情愿。

好的，现在来看一下全国各地的新闻。犹他州正在调查一份所谓的非法移民的名单。名单上有超过1,300人，还有关于他们的私人信息，例如社会安全号码和预产期。与该名单一起送来的还有一封由“相关公民”签名的信件。信中说，名单上的人应该尽快被驱逐出境。该信件和名单被送到全州的媒体和政府办公室。盐湖城Latino社区的领导人表示，该名单引发了愤怒。

如果我是州长，我会要求对这份名单进行独立调查。我会通过法律渠道追究发出这份名单的人的责任。我会谴责这份名单。但是现任州长却没有这么做。

我们的社区非常担忧，非常担心。我会说，他们中的许多人受到了恐吓。人们对所发生的一切感到非常害怕。

雇员们承认，如果他们没有许可是不能查看这些记录的，除非有业务上的原因。否则，你不能仔细查看数据库，查看人们的记录。州长办公室正在努力查明某些人是怎样得到这些信息的。调查人员已经瞄准犹他州员工管理部门。
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